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Notulen bijeenkomst 18.01.2021 -Overleg Serosurvey Aruba

5.1.2e

Groepen, sampling & Randomisatie

Inhoud brief deelnemers

Vragenlijist

Lab (AR & JR)

Logistiek

- 97 respondenten, 50 ingeroosterd voor afspraak voor prikken.

-

vragen afnemen via telefoon gaat goed!

- aanpassingen in de software zodat mensen makkelijker inloggen / zich inschrijven voor deelname,

en andere FAQ oplossen daarin.

Plan:

1. nabellen (deel v/d) 47 mensen die niet prik afspraak hebben gemaakt -waarom niet?

2. random sample nemen van hele mailing 1000 man om te bellen en vragen naar brief, hoe die is

gelezen, wat denken ze ervan etc. Open benadering, om uiteindelijk te achterhalen wat de

knelpunten zijn voor deelname, en hoe we dat in een volgende ronde kunnen verbeteren. Is de brief

te lang?

3. vraag advies 5.1.2e -bij volgend overleg vragen (bijgevoegd hier de adviezen per mail van

Uitslag

- uitslag brief moet nog vertaald worden naar papiaments. Is die al aangepast?

Communicatie/Voorlichting

- GT had radio optreden vorige week; 20 januari optreden GT bij talkshow



Volgend overleg: maandag 25 januari 15.00-15.30

SAE mail 12-1-2021 17:27

Een trage respons was er ook bij de Health Study.

Zoals al eerder gezegd: voor de Health Study hadden we een op maat gemaakt communicatieplan.

We maakten veel tam tam; Kick off voor TV met politieke en GGD personen, radio spotjes,

interviews, televisie jingles, key persons, posters, lichtkrant langs weg, banners op kruispunten en

flyers op public plaatsen zoals ziekenhuis, huisartsen, town hall etc, uitdelen. Gebruik social media,

berichten posten van deelname van belangrijke personen.

En dan nog kwamen de meeste personen op het laatste moment (laatste week van de 4 weken op

Bonaire bijvoorbeeld) en ongeveer 25% van alle uitgenodigden op BES.

Kan dus best zijn dat mensen pas laat reageren. Staat er een datum bij voor wanneer ze afspraak

kunnen maken?

En ik zou zeker meer aandacht op radio en TV doen.

BE3mail 12-1-2021 17:59

Ter aanvulling: ik weet niet of er ook periodieke persconferenties zijn om de bevolking in te lichten

over de huidige stand van zaken omtrent COVID, bijv. door de GGD/min of health? Daar zou ik ook

het belang van de studie noemen en de mensen oproepen om mee te doen als ze een brief hebben

gehad. Herhaling werkt over het algemeen goed op de eilanden. In dat kader: op Bonaire hebben we

een paar weken na de start nog herinneringskaartjes gestuurd naar mensen die nog niet hadden

meegedaan, en daarop aangeven tot wanneer ze nog mee konden doen (mate van urgentie). Dat

heeft destijds enorm geholpen; iets om te overwegen dus na verloop van tijd.

Groet,

51.2e

BRE mail 12-1-2021 18:10

Heel goed. En benadrukt dat gegevens anoniem worden verzameld; ik heb vernomen dat er nogal

wat stigma omtrent COVID in the Caribbean is, dus dat lijkt me belangrijk om te noemen. Stip daarbij

ook nog een keer aan dat deelnemers zelf wel uitslag van hun test krijgen (dat krijgen ze toch bij

jullie?); zo’n incentive zal goed moeten werken.
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